
Miko∏ajek czar
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Wspominajàc ubieg∏e Miko∏ajki, Êmia∏o mo˝na
stwierdziç, ˝e by∏y one dla mieszkaƒców Ciechocin-
ka nadzwyczaj wyjàtkowe. To w∏aÊnie 6 grudnia 2007
roku otrzymaliÊmy jak˝e pi´kny prezent w postaci
nowoczesnej Hali Sportowej. Podczas tegorocznych
Miko∏ajek, dzi´ki uprzejmoÊci Burmistrza Miasta Leszka
Dzier˝ewicza, a tak˝e parafii ciechociƒskiej, mogliÊmy
byç Êwiadkami emocjonujàcego Turnieju Miko∏ajko-
wego. To tylko dzi´ki organizatorom imprez´ t´ uznaç
mo˝na za wielkà, a tak˝e niezwykle mi∏à niespodziank´
- przede wszystkim dla ciechociƒskiej m∏odzie˝y, która
mia∏a okazj´ miko∏ajkowà sobot´ sp´dziç w sympa-
tycznej atmosferze.

O godzinie 10.00 w Hali Sportowej, przy ulicy Li-
pnowskiej 11c rozpocz´∏y si´ rozgrywki pi∏ki siatkowej
mi´dzy dziewi´cioma dru˝ynami, które podzielone
zosta∏y na trzy grupy. W grupie A znalaz∏y si´ trzy ze-
spo∏y: Kujawiaki, Arizona i Mucha, w grupie B: Bombka
Team, Angel Team oraz T´˝niowcy, natomiast w osta-
tniej grupie C: KS Kurort, Immortal Team, a tak˝e PG
Gimnazjum Ciechocinek. Zwyci´ski zespó∏ grupy awa-
nsowa∏ do fina∏u, gdzie mia∏y miejsce rozgrywki o
miejsca 1-3. Pozosta∏e dru˝yny walczy∏y o miejsca poza
podium.

Po kilku godzinach zmagaƒ nadszed∏ czas na jesz-

cze bardziej fascynujàce pojedynki. O wygranà mecze
rozegra∏y trzy najlepsze zespo∏y: Kujawiaki, Kurort, a
tak˝e Bombka Team. Kibice mogli obejrzeç trzy mecze
na naprawd´ wysokim poziomie, w których Kujawiaki
wygrali z Kurortem 2:0, Bombka Team z Kurortem
2:1, co wià˝e si´ z tym, ˝e dru˝yny: Kujawiaki i Bombka
Team walczy∏y o z∏oty medal. G∏osy o to, kto zdob´dzie
zwyci´stwo, by∏y bardzo podzielone, gdy˝ zarówno
jedna, jak i druga dru˝yna by∏y od samego poczàtku
turnieju faworytami meczu. W koƒcowej, jak˝e emo-
cjonujàcej rozgrywce, z wynikiem 2:0 wygra∏ zespó∏
Kujawiaki, co wià˝e si´ ze zdobyciem z∏otego meda-
lu. Drugie, jak˝e zaszczytne miejsce zdoby∏a dru˝yna
Bombka Team, natomiast honorowe trzecie miejsce
na podium wywalczy∏ zespó∏ Kurort.

Zawodnicy turnieju byli nadzwyczaj ambitni, dzielnie
walczyli o ka˝dy punkt zbli˝ajàcy ich do zdobycia me-
dalu. MyÊl´, ˝e to jest w tym wszystkim najwspanial-
sze. Podczas rozrywki mo˝na by∏o obserwowaç zaci´-
tà gr´ sportowà, która oczywiÊcie w ka˝dym stopniu
by∏a fair. Marcin Obia∏a, jeden z zawodników Bombka
Team:

- Przede wszystkim uwa˝am, ˝e bardzo dobrym
pomys∏em by∏o zorganizowanie takiego turnieju, gdzie
mog∏a si´ spotkaç ciechociƒska m∏odzie˝, majàca

SPORT W MIEÂCIESPORT W MIEÂCIE



WYNAJEM POKOI
2, 3, 4 - OSOBOWYCH

Z ¸AZIENKAMI
FIRMA „KAZ”

UL. KOSMONAUTÓW 13
TEL 0 604 773 123

ZDRÓJ CIECHOCI¡SKI grudzieƒ 200815

zami∏owanie do siatkówki. Jest to przyk∏ad tego, ˝e
wybudowana hala daje coraz wi´cej mo˝liwoÊci. Mam
nadziej´, ˝e to nie ostatnie takie przedsi´wzi´cie i
okazji do wspólnego zagrania w siatkówk´ b´dzie
wi´cej. OsobiÊcie czuj´ pewien niedosyt, gdy˝ moja
dru˝yna zaj´∏a drugie miejsce…Ale có˝, nie mo˝na
mieç wszystkiego.

Zapewne ka˝dy z dziewi´ciu zespo∏ów oprócz
wspania∏ego doÊwiadczenia sportowego, w g∏´bi serca
pragnà∏ zdobyç pierwsze miejsce w sobotnich rozgryw-
kach. Opiekunowie wszystkich przegranych dru˝yn
pewnie czuli ma∏ego stopnia zawód, jednak bezdys-
kusyjne jest to, ˝e wygrana nie jest najwa˝niejsza.

Cieszyli si´ z ka˝dego zdobytego punktu swoich pod-
opiecznych. Trener dru˝yny parafialnej, ksiàdz Rafa∏
Bogus nie kryje zadowolenia z osiàgni´ç swojego
zespo∏u , który jak twierdzi, pokaza∏ wszystko, na co
go by∏o staç w sobotnim turnieju.

Nie ma wàtpliwoÊci, ˝e szczególne podzi´kowania
nale˝à si´ g∏ównym organizatorom i opiekunom Tur-
nieju Miko∏ajkowego, który umili∏ wszystkim zainte-
resowanym mieszkaƒcom Ciechocinka grudniowà
sobot´. Z niecierpliwoÊcià czekamy na kolejne, równie
interesujàce spotkanie, które jak mamy nadziej´, od-
b´dzie si´ w najbli˝szym czasie.

       Daria Der´gowska

ORLIK W CIECHOCINKU

Gotowy jest ju˝ projekt i dokumentacja na boisko
wielofunkcyjne o sztucznej nawierzchni, które mo˝e
powstaç pomi´dzy Halà Sportowà a Publicznym Gim-
nazjum. Na boisku o wymiarach 22 x 44m b´dzie
mo˝na graç w pi∏k´ r´cznà, siatkówk´, koszykówk´
oraz tenisa ziemnego. Obok boiska ustawione zostanà
trybuny oraz bie˝nia i skocznia do skoku w dal. Ca∏oÊç
zgodnie projektem zostanie ogrodzona i oÊwietlona.
Inwestycja b´dzie doskona∏ym uzupe∏nieniem Hali
Sportowej. Osoby korzystajàce z boiska b´dà mog∏y
skorzystaç z szatni znajdujàcych si´ w hali. Na budow´
boiska gmina b´dzie stara∏a si´ zdobyç Êrodki z pro-
garmu „Budowa wielofunkcyjnych boisk sportowych
ogólnie dost´pnych dla dzieci i m∏odzie˝y”. W rama-
ch wspomnianego programu b´dzie mo˝na dofinan-
sowaç m.in.:

- opracowanie dokumentacji technicznej;
- wykonanie podbudowy pod nawierzchnie wraz z

drena˝em lub odwodnieniem (w zale˝noÊci od zasto-
sowanej technologii wy∏o˝enia nawierzchni);

- wykonanie nawierzchni (nawierzchnia poliuretano-
wa, trawa syntetyczna);

- wykonanie ogrodzenia na ca∏ym obwodzie boiska
o wysokoÊci min. 4 metry wraz z dwoma wejÊciami
(w tym jednym technicznym umo˝liwiajàcym wjazd o
szerokoÊci min. 2,5 m);

- zakup sprz´tu sportowego na trwale mocowanego
do pod∏o˝a.

Dwa kolejne boiska powstanà przy Szkole Podsta-
wowej nr 1 przy ul. Kopernika. Tu w miejscu starego
boiska ma wylàdowaç ORLIK - kompleks dwóch boisk
do pi∏ki no˝nej i wielofunkcyjne. Obecnie trwajà prace
nad adaptacjà projektu przygotowanego przez Mini-
sterstwo Sportu i Turystyki do potrzeb posiadanej
dzia∏ki. Na t´ inwestycj´ oprócz pieni´dzy z bud˝etu
gminy przeznaczone zostanà Êrodki Urz´du Marsza∏-
kowskiego oraz Ministerstwa Sportu i Turystyki. Adap-
tacja projektu zakoƒczy si´ na poczàtku roku 2009.
Wtedy te˝ b´dzie mo˝na rozpoczàç procedury przetar-
gowe, które wy∏onià wykonawców obiektów. Nowe
boiska b´dà ogólnodost´pne i bezp∏atne, a przede
wszystkim bezpieczne i wyposa˝one w nowoczesny
sprz´t sportowy.

      Red.

Ju˝ w przysz∏ym roku mogà powstaç w Ciechocinka nowe boiska sportowe realizowane w ramach
programów „Budowa wielofunkcyjnych boisk sportowych dost´pnych dla dzieci i m∏odzie˝y” oraz
„Moje Boisko ORLIK 2012”. Pieniàdze na ten cel znalaz∏y si´ w projekcie bud˝etu na przysz∏y rok.
O tym, jakie kwoty na inwestycje spotowe wyda miasto, zdecydujà radni w trakcie sesji bud˝etowej.


